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güzelliklerini görünce ben de mutlu oluyorum, cumhurbaşkanı 
olarak halkımıza verdiğimiz sözü tutmanın bahtiyarlığını yaşıyoruz. 
Aynı şekilde Doğankent'te de verdiğimiz sözü tuttuk.

Köylerde şu anda Köykent ile 15-20 kadarını bitirdik, diğerleri 
devam ediyor, onları da süratle bitireceğiz. Biz inşa ve ihya için 
varız. 'Laf ola beri gele' yok. İcraat, icraat, icraat.

“YOLUMUZA EMİN ADIMLARLA İLERLİYORUZ”
Biz cumhurdan icazet aldık, cumhur ile de yolumuza devam 

ediyoruz. Cumhur İttifakı, yoluna emin adımlarla ilerliyor. Bilesiniz 
ki 2023, Türkiye'de bir dönüm noktasıdır. Siz varım dedikten sonra 
mesele bitmiştir. 

Allah'ın izniyle emin adımlarla biz bu yola devam ederiz. 
Çünkü ülkemizde yapacağımız daha çok iş var. Samsun'dan 
Sarp'a kadar bu sahili inşa ettik mi? Ettik. Giresun'umuzda üniver-
sitesinden tutunuz buradaki kurumlarımızı inşa ve ihya ettik mi? Bu-
güne kadar fındıkta kimsenin erişemediği noktaya biz verdiğimiz 
fiyatlarla eriştik mi? Biz halkımızdan aldığımız icazet neyse buna 
göre adımlarımızı attık."

21 ÖNCEKİ FOTOĞRAF DUYGULANDIRDI
Muhammet Sarıyıldız adlı vatandaşın 21 yıl önce Dereli'de çe-

kilmiş bir fotoğrafını göstermesi üzerine Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
"Ben cezaevinden çıktıktan sonra Dereli'ye gelmişim. (2'de)

 Yıldırım: Eğribel’in belini kırdık 
Adalet ve Kalkınma Partisi 

Genel Başkanvekili Binali Yıldı-
rım, "Bugün Şebinkarahi-
sar'dan kara yoluyla geldim. 
O geçit vermez Eğribel'in beli-
ni de kırdık. O tüneli de yaptık 
ve hizmete soktuk. Allah 
emeği geçenlerden razı 
olsun" dedi.

Yıldırım, geldiği Giresun’da 
Dereli’de yaşanan sel felaketi-
nin ardından bir yıl gibi sürede 
altyapının yenilendiğini, yolla-
rın yapıldığını, yıkılan binaların 
çok daha güzel şekilde yeni-
den inşa edildiğini vurgulaya-
rak, şunları söyledi: (2'de)

ZEKİ ŞENLİKOĞLU’NDAN 
ERDOĞAN’A TEŞEKKÜR

Dereli Belediye Başkanı Zeki 
Şenlikoğlu, “Dereli halkı olarak 
böylesine büyük bir felaket yaşa-
mımıza rağmen herhangi bir 
umutsuzluk ve buhrana kapılma-
mıza olanak tanımayan, ilçe-
mizle yakından ilgilenen, Dereli 
halkına ayakta durmayı öğreten 
Cumhurbaşkanımız Recep Tay-
yip Erdoğan’a tüm minnettarlığı-
mızı belirterek şükranlarımızı su-
nuyoruz” dedi. (Devamı 2'de)

Canikli: Eğribel tünelinin gururunu yaşıyoruz
Giresun'un iç kısımdaki ilçeleriyle Sivas arasındaki ula-

şımın sağlandığı güzergahta bulunan 2 bin 200 rakımlı 
Eğribel Geçidi'nde inşa edilen tünelin bir tüpünün ulaşı-
ma açılması sürücüleri rahatlatırken Adalet ve Kalkınma 
Partisi Genel Başkan Yardımcısı Nurettin Canikli de tüne-
lin hizmete girmesinin gururunu yaşadıklarını belirtti.

Geçtiğimiz hafta sonu memleketi Giresun’a gelerek 
incelemelerde bulunan Canikli, dün de bir tüpü trafiğe 
açılan Eğribel Tünelinde incelemelerde bulundu.

Tünelin giriş tabelası önünde çektirdiği fotoğrafı pay-
laşan Canikli, düşüncelerini de şöyle dile getirdi:

“50 yıllık hayaldi. Gerçeğe dönüştürmek Cumhurbaşka-
nımız Liderliğindeki AK Parti Hareketine nasip oldu. Eğribel Tü-
neli’nin 5900 metre uzunluğundaki ilk tüpü hizmet vermeye 
başladı. Sanki zaman tünelinde yolculuk yapıyormuş gibi 
hissediyor insan. Sayın Cumhurbaşkanımıza şükranlarımızı 
sunuyoruz. Emeği geçen herkese teşekkür ediyoruz.”

İç Anadolu'yu Karadeniz Bölgesi'ne bağlayan, Sivas-
Giresun güzergahında Şebinkarahisar ilçesinde yer alan Eğ-
ribel Tüneli'nin toplam uzunluğu çift tüp şeklinde 11 bin 810 
metre haliyle Türkiye'nin en uzun 3'üncü çift tüplü tüneli ola-
cak.

Giriş kotu bin 860 metre, çıkış kotu ise 
yüzde 2,86 eğimle bin 720 metre ola-
cak 5 bin 900 metre uzunluğundaki çift 
tüp tünel ile güzergah, 6,5 kilometre kı-
salacak ve seyahat süresi 25 dakikaya 
düşürecek. Tünelin açılmasıyla kışın kar 

ve tipi nedeniyle ulaşımın aksadığı Eğri-
bel Geçidi'nde ulaşım kolaylaşacak. Tü-
nelin açılmasıyla Giresun'dan Şebinka-
rahisar, Alucra ve Çamoluk ilçeleri ile 
Sivas arasında rahat ve konforlu ulaşım 
sağlanmış olacak.

Yener Türk’ten bir 
bakım merkezi daha

Çanakçı Ahmet- Saliha Yılmaz Engelli Bakım 
Merkezi düzenlenen açılış töreni ile hizmete girdi.

Giresun Bakım Sağlık Kurumları Yönetim Kurulu 
Başkanı ve ASKON İl Başkanı İş İnsanı Yener Türk ta-
rafından ilçeye kazandırılan bakım merkezinin açı-
lışında renkli görüntüler yaşandı. (Devamı 2'de)

Çiftlik faaliyetlerine TKDK’dan hibe
Tarım ve Kırsal Kalkınmayı Destekleme Kurumunun 

(TKDK) 11. başvuru çağrı ilanına çıktığı bildirildi. 
TKDK Giresun İl Koordinatörü Emin Serdar Kurşun, 

yaptığı açıklamada, “Çiftlik Faaliyetlerinin 
Çeşitlendirilmesi ve İş Geliştirme” tedbiri için proje 
alımına başlandığını ifade etti. 

2012 yılından itibaren Giresun’da faaliyet göste-
ren kurumun bugüne kadar çeşitli sektörlerin projele-
rine yaklaşık 80 milyon lira destek verdiğini kaydeden 
Kurşun, çağrı ilanına çıkan yeni hibe destekleriyle ilgili 
de şu bilgileri verdi: (Devamı 3'de)

Erdoğan: “Dereli’nin güzelliği 
beni mutlu ediyor” 

Cumhurbaşkanı Recep Tayy�p Er-

doğan, Derel� �lçes�n� z�yaret ederek 

afetzedeler �ç�n yapılan konut ve �ş-

yerler�n�n anahtar tesl�m tören�ne 

katılıp halka h�tap ett�.
Dereli'de bir yıl içinde alt ve üst yapısıyla bütün bi-

naları yapacaklarını söylediklerini ve verdikleri sözü 
tutmanın bahtiyarlığı içerisinde olduklarını kaydeden 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, bölgedeki çalışmalarda 
emeği geçen Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Ba-
kanı Murat Kurum, İçişleri Bakanı Süleyman Soylu, 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu ile 
tüm kurumlara, yüklenici firmalara teşekkür etti.

Afetin olduğu günü unutmalarının mümkün ol-
madığını vurgulayan Cumhurbaşkanı Erdoğan, ha-
yatını kaybedenlere Allah’tan rahmet, yakınlarına 
sabır diledi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, sözlerini şöyle sürdür-
dü: "O bir başka felaketti ama aynı dönemde, Rize, 
Artvin, Kastamonu, Bartın ve Bozkurt'ta çok değişik fe-
laketleri art arda yaşadık, Muğla ve Antalya'da ya-
şadık. Bu yıl bizim için adeta felaket yılı oldu. Bütün 
bu felaketlerin olduğu yerde bakanlıklarımız, kurum-
larımızla gece gündüz demeden çalıştı. Her yerde 
bu yıkılan binalardan altyapılara kadar bunları yeni-
den ayağa kaldırdık. Hâlâ da devam ediyoruz. İşte 
bugün burada bu mutluluğu yaşadık. Dereli'nin bu 
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Erdoğan: “Dereli’nin güzelliği 
beni mutlu ediyor” 

(Baştarafı 1'de)
Burada da konuşma yapmışız 21 yıl önce, 

nereden nereye..." diye konuştu.
Cumhurbaşkanı Erdoğan, konuşmasının 

ardından bazı vatandaşlara ev ve iş yerlerinin 
anahtarlarını teslim etti. Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan, anahtar teslimi yaptığı ailelerle sohbet 
edip, anahtarlarını verdikten sonra, "Rabb'im 
hayırlısıyla huzurlu bir şekilde oturmayı nasip 
etsin." dedi.

"Rabb'im, bu tür afetlerden, felaketlerden 
tüm milletimizi muhafaza etsin." ifadelerini kul-
lanan Cumhurbaşkanı Erdoğan daha sonra 
vatandaşlara teslim edilen konutları inceledi. 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, törenin ardından 
evini teslim alan bir aileye misafir oldu.

Giresun’da 22 Ağustos 2020 tarihinde mey-

dana gelen sel felaketi sonlarında, afetin izle-
rinin silinmesi için; Dereli İlçesi Sütlüce Mahal-
lesi’nde TOKİ tarafından 142 adet konut, Mer-
kez Mahallesi 71 adet konut ve 82 adet dük-
kân, Doğankent İlçesi Merkez Mahallesi’nde 
TOKİ tarafından 156 konut ve 70 dükkânın ya-
pımı tamamlandı.

Yine afetin izlerinin silinmesi için; Dereli 
İlçesi Akkaya Köyü’nde, Espiye İlçesi Adabük 
Mahallesi ’nde ve Tirebolu İ lçesi Sekü 
Köyü’nde acele kamulaştırma işlemi yapıldı. 
Giresun Merkez Çaldağ Köyü’nde TOKİ konut-
larının ihalesi gerçekleştirilmiş olup yakın za-
manda sözleşme yapılıp iş yeri teslimi yapıla-
cak. Dereli İlçesi Hükümet Konağı ve Jandar-
ma Karakol Hizmet binası yapım işi ise devam 
etmekte.

 Yıldırım: Eğribel’in belini kırdık 
(Baştarafı 1'de)
"İşte değerli hemşehrilerim, mem-

leket sevdalısı budur. İnsan sevgisi 
budur. Lafla peynir gemisi yürümüyor. 
'İşimiz hizmet, gücümüz millet' dedik. 
Liderimizin arkasında dağ gibi sorunla-
rı, dağ gibi hizmetlere dönüştürerek 
bugünlere geldik. Bugün Şebinkarahi-
sar'dan kara yoluyla geldim. O geçit 
vermez Eğribel'in belini de kırdık. O tü-
neli de yaptık ve hizmete soktuk. Allah 
emeği geçenlerden razı olsun. Başta 
Cumhurbaşkanımız olmak üzere, bu 
hizmetlerin ülkemize getirilmesinde kat-
kısı olan herkesten Allah razı olsun."

ZEKİ ŞENLİKOĞLU’NDAN 
ERDOĞAN’A TEŞEKKÜR
(Baştarafı 1'de)
Şenlikoğlu, geçtiğimiz hafta sonu 

Dereli’deki afet konutlarının ve işyerleri-
nin Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan tarafından hak sahiplerine verildi-
ğini ifade ederek kısa sürede yenilenen 
Dereli için başta Erdoğan olmak üzere 
emeği geçenlere teşekkür etti.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın 22 Ağustos 2020’de yaşanan sel 
felaketinin ardından ikinci kez ilçeye ge-
lerek rezerv alanda 142 konut, riskli 
alanda ise 71 konut ile 82 işyeri ve 
diğer altyapı yatırımlarının açılışını ger-
çekleştirip anahtarlarını teslim ettiğini 
kaydeden Şenlikoğlu, açıklamasında 
şunları kaydetti:

“22 Ağustos 2020’de yaşadığımız 
sel felaketinin akabinde yoğun ilgi ve 
çalışmalarından dolayı başta Cumhur-
başkanımız Recep Tayyip Erdoğan 
olmak üzere tüm bakanlarımız ve çalı-
şanlarına, AFAD ve TOKİ çalışanlarına, 
tüm kamu kurum ve kuruluşları ile tem-

silcilerine ve Dereli’yi yalnız bırakmayan tüm vatandaşları-
mıza teşekkür ediyoruz. Dereli halkı olarak böylesine büyük 
bir felaket yaşamımıza rağmen herhangi bir umutsuzluk 
ve buhrana kapılmamıza olanak tanımayan, ilçemizle ya-
kından ilgilenen, Dereli halkına ayakta durmayı öğreten 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’a tüm minnet-
tarlığımızı belirterek şükranlarımızı sunuyoruz.”

Şenlikoğlu, Dereli’deki törenlere katılanlara da ayrı ayrı 
teşekkür etti.

Yener Türk’ten bir bakım merkezi daha
(Baştarafı 1'de)
Açılışa katılan İlçe Kaymakamı Yusuf Beran Vuran, ASKON 

Genel Başkanı Orhan Aydın, milletvekilleri ve Vali Enver Ünlü 
yaptıkları konuşmalarda Çanakçı’ya kazandırılan bakım mer-
kezinin yöre için önemine işaret ederek, hayırlı olsun dileğinde 
bulundular ve müteşebbis Yener Türk'ü tebrik ettiler.

Adalet ve Kalkınma Partisi Genel Başkanvekili Binali Yıldırım 
da yaptığı konuşmada, "Bu vesileyle Çanakçı ilçemizde bu-
lunmaktan mutluluk duyuyorum. Bugün burada Cumhurbaş-
kanımızı vekaleten, kendime de asaleten sizlerle beraberim. 
İyi ki gelmişim. Cumhurbaşkanımızın çok selamı var. Bu çok 
güzel ve donanımlı bakım merkezi ilimize ve yöremize hayırlı 
olsun. Önümüzde çok ama çok önemli günlerimiz var. Büyük 
hedeflerimiz var. Hep birlikte ülkemize ve milletimize hizmet et-
meye devam edeceğiz" dedi.

Açılış kurdelasının kesilmesinin ardından müteşebbis Yener 
Türk ile bir süre sohbet eden Yıldırım, Giresun'a kazandırdığı 
bakım merkezleri ve sağladığı istihdam nedeniyle tebrik ede-
rek başarılar diledi.

Bakım merkezinin kurucusu İş İnsanı Yener Türk de düzenledik-
leri tören sonrası genel bir değerlendirmede bulunarak, "Bu mutlu 
günümüzde AK Parti Genel Başkan Vekilimiz ve son Başbakanımız 
Sayın Binali Yıldırım'ı, Valimiz Sayın Enver Ünlü'yü, milletvekillerimizi, 
Anadolu Aslanları İş Adamları Derneği (ASKON) Genel Başkanımız 
Sayın Orhan Yılmaz'ı, AK Parti İl Başkanımız Sayın Kenan Tatlı'yı, 
Kadın Kolları Başkanımız Sayın Berrin Aydın'ı, siyasi parti ve STK tem-
silcilerimiz ile hemşerilerimizi ağırlamaktan büyük mutluluk ve 
onur duyduk. Kendilerine sonsuz teşekkür ediyoruz" ifadelerini kul-
landı.

Zemin ile birlikte 4 katlı olan bakım merkezi binasının planlama 
ve düzenlemesinin bedensel engelli vatandaşlara hizmet ve-
recek şekilde yapıldığını belirten Türk, "Giresun merkez, Ordu, De-
reli ve Şebinkarahisar'dan sonra Çanakçı'da da bakım merkezi 
açmaktan mutluluk duyuyorum. Açılışını yaptığımız bakım mer-
kezimiz de 75 vatandaşımıza hizmet verebileceğiz. Tam kapasi-
teye ulaştığımızda 50- 55 dolayında insanımıza istihdam sağla-
yarak ekmek kapısı açmış olacağız. Binamızda bireysel görüşme 
ve sağlık odaları, yemekhane, çok amaçlı salon, sosyal etkinlikler 
için ferah bir alan bulunmaktadır" dedi.
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(Baştarafı 1'de)
“Bitkisel üretimin çeşitlendirilmesi ve bitkisel ürünlerin 

işlenmesi ve paketlenmesi, arıcılık ve arı ürünlerinin üre-
timi, işlenmesi ve paketlenmesi, zanaatkarlık ve yerel 
ürün işletmeleri, kırsal turizm ve rekreasyon faaliyetleri, 
su ürünleri yetiştiriciliği, makine parkları, yenilenebilir 
enerji yatırımları, sektörlerinde makine-ekipman alımı 
ve yapım işleri kapsamında yüzde 55 hibe desteği sağ-
lanacaktır. Proje başvuru son tarihleri, sadece makine-
ekipman alımı olan projelerde 16 Şubat 2022, hem 
yapım işi hem de makine-ekipman alımı olan projeler-
de ise 23 Mart 2022’dir.

Söz konusu sektörlerde yatırım yapmayı planlayan 
vatandaşlarımızın ihtiyaç duydukları bilgileri, 
https:// www. tkdk. gov. tr internet sitesinden, 0454 254 00 
70 70 no’lu telefondan veya kurumumuzu ziyaret ede-
rek elde edebilirler.”

Çiftlik 
faaliyetlerine

 TKDK’dan hibe

 Şap aşılama kampanyası başladı 
Giresun’da il genelinde 1 

Şubat – 31 Mayıs 2022 tarihleri 
arasında büyükbaş hayvanlara 
yönelik olarak düzenlenecek 
olan “Şap Aşılama Kampanya-
sı”nda 2 aylık yaşın üzerindeki 
(aşısız annelerden doğan yav-
rularda ise 14 günlük yaşın üze-
rindeki) tüm sığır cinsi hayvanla-
rın şap hastalığına karşı aşılana-
cağı bildirildi.

Giresun Tarım ve Orman Mü-
dürlüğünden yapılan açıklama-
da, şap aşılama kampanyası-
na eş zamanlı olarak “Sığırların 
Nodüler Ekzantemi (LSD, Yumru-
lu Deri Hastalığı) Hastalığının 
Kontrolü ve Önlenmesi Projesi” 
çerçevesinde düzenlenecek 
olan “Sığırların Nodüler Ekzante-
mi Aşılama Kampanyası” ile de 
il genelinde 3 aylık yaştan 
büyük tüm sığır cinsi hayvanla-
rın LSD hastalığına karşı aşılana-
cağı, aşılama kampanyası ta-
mamlandıktan sonra 3 aylık 
yaşa gelen buzağıların aşıla-
malarının da yıl sonuna kadar 
sürdürüleceği kaydedildi.

Halk arasında ‘Dabak’ olarak 
bilinen şap hastalığının bütün 
çift tırnaklı hayvanlarda rastla-
nan çok bulaşıcı viral bir hasta-
lık olduğunun belirtildiği açıkla-
mada, hastalık ve önlemleriyle 
ilgili şu bilgiler aktarıldı:

Ağızda, tırnakta ve meme-
lerde yaralar oluşturan bu has-
talık; et veriminde yüzde 30-45, 

süt veriminde yüzde 15-35 ara-
sında verim kayıplarına neden 
olur. Özellikle genç hayvanlar 
hastalığa karşı son derece has-
sas olup, ölümlere yol açabilir.

Viral ve oldukça bulaşıcı 
olan LSD hastalığı ise, deride 
yumruların ve nodüllerin görül-
mesi ile karakterizedir. Hastalık-
tan kaynaklı yüzde 45-65 ora-
nında verim kayıpları meydana 
gelmektedir. İhbarı mecburi bir 
hastalık olan LSD’ye yakalanan 
hayvanlar tazminatlı olarak itlaf 
edilir. Hastalıktan korunmanın en 
önemli iki yolu, hayvanların has-
talığa karşı aşılanması ve bulaş-
mada rol oynayan sineklerle 
mücadeledir.

Sığır cinsi hayvanların iller 
arası nakillerinde; ‘Veteriner Sağ-
lık Raporu’ bulundurmak mec-
buridir. Bu raporu alabilmek için 
sığır cinsi hayvanlar, yılda iki 
defa şap aşısı ve bir defa LSD 
aşısı ile aşılanmış olmak zorun-
dadır.

Üreticilerimizin kampanya dö-
neminde hayvanlarına aşı yap-
tırmaları 5996 sayılı kanun gere-
ğince mecburi olup, aksi taktir-
de cezalı duruma düşecekler-
dir. Daha ayrıntılı bilgi almak is-
teyen hayvan sahiplerinin, İl Mü-
dürlüğümüz Hayvan Sağlığı ve 
Yetiştiriciliği Şube Müdürlüğüne 
ve İlçe Tarım ve Orman Müdür-
lüklerimize müracaat etmeleri 
önemle duyurulur.”

 Alan bazlı destek alacakların listesi askıda 
Giresun Tarım ve Orman Müdürlüğü, 2021 yılının Fındık Alan 

Bazlı Gelir Desteği için destekten faydalanacak üreticilerin isimleri-
nin duyurulduğu icmallerin askıya çıktığını bildirdi.

Müdürlükten yapılan açıklamada, “2021 Üretim Yılı Fındık Alan 
Bazlı Gelir Desteği ödemelerine ilişkin olarak hazırlanan üretici hak 
ediş icmalleri başvuru yapılan İlçe Tarım ve Orman Müdürlükleri 
ve mahalle muhtarlıkları ile il tarım ve orman müdürlüğümüzün 
web sayfası (giresun. tarimorman. gov. tr) duyurular bölümünde as-
kıya çıkarılmıştır. İcmaller 5 gün süreyle askıda kalacaktır” denile-
rek, şu hatırlatmalar yapıldı:

“Üreticilerimizin kendilerine ait bilgileri kontrol etmeleri, arazi mik-
tarı ve destekleme tutarları ile ilgili bir eksiklik veya yanlışlık tespit et-
meleri halinde başvuru yaptıkları İlçe Müdürlüğü nezdinde, askı sü-
resi içerisinde, itiraz ve düzeltme talebinde bulunmaları gerek-
mektedir. Askı süresinin bitiminden sonra yapılacak itiraz ve düzelt-
me taleplerinin ilgili mevzuat uyarınca geçerli olmayacağı ve de-
ğerlendirmeye alınmayacaktır.”
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Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun İl başkanı Kenan Tatlı, “Vatandaş-
larımızın zor zamanlarında yanında olmayı kendimize şiar edindik. He-
deflediğimiz ve inandığımız yolda yürümeye devam edeceğiz” dedi.

Tatlı, yaptığı açıklamada, Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı tarafın-
dan, yaşlı ve engelli aylığı tutarlarının arttırıldığına işaret ederek, yaşlı ay-
lığının 828 liradan 1084 liraya, yüzde 40-69 engelli aylığının 661 liradan 
865 liraya, yüzde 70 ve üzeri engelli raporu bulunan vatandaşların aylı-
ğının da 991 liradan bin 298 liraya yükseldiğini belirtti.

18 yaş altı engelli yakını olan vatandaşlara ödenen engelli yakını ay-
lığının da 661 liradan 865 liradan yükseldiğini kaydeden İl Başkanı Tatlı, 
ağır silikozis hastalarının aylığının bin 819 liradan 2 bin 382 liraya çıktığını 
açıklayıp, aylık ortalama 535 bin engelli vatandaşa evde bakım yardı-
mı yapıldığının altını çizdi.

2022 yılı Ocak-Temmuz dönemi için evde bakım yardımının bin 
798 liradan 2 bin 354 liraya çıkarıldığını kaydeden Tatlı, çocukların, ön-
celikle aile yanında desteklenmesi ilkesini esas aldıklarını vurgulayarak, 
ihtiyaç sahibi ailelere çocukları için Sosyal ve Ekonomik Destek (SED) hiz-
meti sunulduğunu kaydetti.

Tatlı, “SED hizmetinde çocuk başına yapılan ekonomik destek tutarı 

ortalama bin 259 liradan bin 649 liraya yükseldi. Ayrıca koruyucu ailelere 
çocuk başına yapılan ödemelerin aylık ortalaması bin 964 liradan 2 bin 
572 liraya çıkarıldı” dedi.

SOSYAL HAYATA ENTEGRE
Uygulanan sosyal hizmet modelleri ile düşük gelirli birey ve ailelerin ih-

tiyaçları doğrultusunda desteklendiğini vurgulayan İl Başkanı Kenan Tatlı, 
dezavantajlı durumdaki bireylerin çeşitli hizmet ve Sosyal Yardım model-
leri ile desteklendiğini kaydetti.

Ekonomik olarak desteklenen, çalışabilecek durumdaki birey ve aile-
leri üretim ile istihdama yönelik projelerle buluşturduklarını ifade eden 
Tatlı, “Düşük gelirli vatandaşlarımızın bu projelerle ekonomik ve sosyal ha-
yata daha güçlü şekilde entegre olmasını amaçlıyoruz” ifadelerini kul-
landı.

Tatlı, engelli ve yaşlı aylıkları, evde bakım yardımı ve çocuklar için öde-
nen SED ödemelerinin yapılan artışla birlikte hak sahiplerinin hesaplarına 
yatırılacağını belirterek, “Bizler AK Parti hükümeti olarak; vatandaşlarımızın 
zor zamanlarında yanında olmayı kendimize şiar edindik. Hedeflediğimiz 
ve inandığımız yolda yürümeye devam edeceğiz. Bir an olsun halkımızın 
yanından ayrılmayacağız” dedi.

Tatlı: Vatandaşlarımızın yanında 
olmaya devam edeceğiz

Giresun Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Baş-
kanı Ali Kara, “Bu süreçte ülke yöneten hükümeti-
mizden derhal elektrik zamlarını geri çekmesini 
acilen talep ediyor ve içimizi rahatlatacak mesaj 
bekliyoruz. Yaşanabilir, nefes alabileceğimiz sür-
dürülebilir bir esnaf destek paketinin çok acil 
ama çok acil hayata geçirilmesini talep ediyo-
ruz” dedi.

Başkan Kara, yaptığı açıklamada, 2021 yılın-
daki zamların ve hayat pahalılığın üstüne 2022’ye 
de tarihte görülmeyen zamlarla girdiklerini belirtti.

Pandemi sürecinde ekonomik durumu her 
gün daha da zora giren esnafların bu zamlarla 
adeta şoka girdiğine işaret eden Kara, “Esnaf 
pandemi, yasaklar, kapanma derken şimdi de 
içinden çıkılmaz doğalgaz, akaryakıt ve elektrik 
zamları ile bir kez daha çarpılmıştır.

Toplumun güler yüzü eli açık insanı ahi ocak-
ları mensupları pandemi süreci ve hayat pahalılı-
ğının dayanılmaz sonucu haddinden fazla yıp-
ranmıştır” ifadesinde bulundu.

Kara, “Acımasız elektrik zammı sonucu dükka-
nında ve evinde elektrik düğmesini açamaz hale 

Esnaflar zamlarla şoka girdi!
gelmiş işyerleri, bu zamlarla elektrik kulla-
namaz duruma düşürülmüştür” diyerek, 
açıklamasını şöyle sürdürdü:

“Artan girdi maliyetleri, asgari ücret, 
akaryakıt ve her şeye gelen zincirleme 
zamlarla esnafımız son durağa gelmiştir. 
Esnaf sanatkârlarımız için bundan sonra 
iflas ve işyeri kapatmadır ve imdat zilleri 
çalmaya başlamıştır. 

Bugün itibari ile toplumun en düşük se-
viyeli grubu ne acıdır ki maalesef ahi 
ocağı esnaf ve sanatkârlar olmuştur. 
Elektriğe yapılan zamlar sonucu esnaf iş 
yapamaz hale düşürülecek, tüm ürünle-

rin fiyatı artacak hayat şartları bir o kadar daha zor-
laşacaktır.”

Hükümetten derhal elektrik zamlarını geri çek-
mesini talep eden Kara, “Yaşanabilir, nefes alabi-
leceğimiz sürdürülebilir bir esnaf destek paketinin 
çok acil ama çok acil hayata geçirilmesini talep 
ediyoruz. 

Hükümetimizden bu zor dönemimizde kredi fa-
izlerinin silinerek mevcut borçların 2023 yılı başına 
kadar ertelenmesini sigorta ve Bağ-Kur gibi aylık 
ödemelerin altı ay ertelenmesini bekliyoruz. Esnaf 
toplumun can damarıdır, esnaf toplumun sigorta-
sıdır, esnaf ve sanatkarsız bir toplumun olması asla 
düşünülemez” dedi.

Giresun Üniversitesinden
 birimlere proje çağrısı

Giresun Üniversitesi öğretim elemanlarını ulusal ve uluslararası destek programları 

ve güncel çağrı duyuruları hakkında bilgilendirmek amacıyla kurulan proje destek ve 

yönetim koordinatörlüğü tarafından birim ziyaretlerine başlandı.

Bu çerçevede, Görele Uygulamalı Bilimler Yüksekokulu, Görele Güzel Sanatlar Fa-

kültesi ve Eynesil Kamil Nalbant Meslek Yüksekokulu, Tirebolu Mehmet Bayrak Meslek 

Yüksekokulu ve Tirebolu İletişim Fakültesi, Espiye Meslek Yüksekokulu ziyaret edildi.

Ziyaret programlarına katılım sağlayan öğretim elemanlarına Koordinatör Prof. Dr. 

Kurtuluş Yılmaz Genç tarafından proje destek ve yönetim koordinatörlüğünün yapısı ve 

faaliyetlerine yönelik bilgiler sunuldu.

Prof. Dr. Kurtuluş Yılmaz Genç’in konuşmasının ardından Koordinatör Yardımcıları Dr. 

Öğr. Üyesi Rahman Çakır ve Öğr. Gör. Burcu Akkaya tarafından ulusal ve uluslararası 

destekler ile güncel çağrılara ilişkin bilgilendirme sunumu yapıldı.

Ziyaretlerde ayrıca, öğretim elemanlarının kendi çalışma alanlarına ilişkin güncel 

çağrılara sunabileceği proje konuları ile ilgili karşılıklı görüş alışverişinde bulunuldu.
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 Altıntop: Süper Ligin futbol kalitesi çok düşük! 
Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) Milli Takımlardan Sorumlu Yönetim Ku-

rulu Üyesi Hamit Altıntop, bu sezon Süper Lig'de oynanan futbolun kalite-
siyle ilgili "Çok düşük. Bunu üzülerek söylüyorum. Teknik, taktik ve tempo 
olarak çok düşük. Hiçbir şekilde dinamik oyun yok” dedi.

2022 FIFA Dünya Kupası Avrupa Elemeleri play-off turunda alınacak 
sonuçların A Milli Takım Teknik Direktörü Stefan Kuntz'un geleceğini belirle-
meyeceğini ve Kuntz'la ilgili orta vadeli projelerinin önemli olduğunu be-
lirten Altıntop, "Kuntz'un geleceğini bu maçlar belirlemeyecek. Kısa va-
deli süreçte Dünya Kupası'na katılmak istiyoruz ama en önemli projeleri-
miz orta vadeli. Bunlar da eğitimde mesafe kat etmek, futbol seyircilerini 
bilgilendirmek, Almanya'daki 2024 Avrupa Şampiyonası'na katılmak. Bu 
süreçte önem verdiğimiz unsurlar, kolektif hareket etmek, farklı futbol an-
layışıyla oyun içinde farklı formasyonlara geçme gibi unsurları saha için-
de futbolcularımızla yansıtmak, ne kadar yetenekli, üretken olduğumuzu 
göstermek istiyoruz. Her ortama en iyi şekilde ayak uydurup fark oluştura-
bilecek kitle ve kültüre sahibiz. Bunu biraz daha net, istikrarlı ve sürdürülebi-
lir hale getirmek istiyoruz." diye konuştu.

"SÜPER LİG'DE DİNAMİK OYUN YOK"
Bu sezon Süper Lig'de oynanan futbolun kalitesiyle ilgili Altıntop, "Çok 

düşük. Bunu üzülerek söylüyorum. Teknik, taktik ve tempo olarak çok 
düşük. Hiçbir şekilde dinamik oyun yok. Planlanmış ve her seferinde aynı 
şemayı gördüğümüz bir oyun yok. Bunları hiçbir şekilde göremiyoruz" ifa-
delerini kullandı.

Türk kültürüne ve değerlerine göre yeni bir futbol sistemi oluşturmayı he-
deflediklerini belirten Altıntop, "Daha çok saldırmayı ve mücadeleye gir-
meyi seven, her konuda kafasını topa sokan bir yapımız var. Ancak takım-
lar analiz, teknik ve taktik konuda o kadar geliştiler ki bu tarz çok kolay oyun 
dışı kalabiliyor. Çok kolay goller yiyorsunuz. Vücut diliniz düşüyor. Fiziksel, 
teknik ve taktik bakımdan rakibe cevap veremiyorsanız kötü bir görüntü or-
taya çıkıyor. Hocamız Alman. İspanyollardan, İtalyanlardan, İngilizlerden 
ve Fransızlardan da faydalanmak istiyoruz. İnşallah Türk ekolünü kuraca-
ğız. Kendi formülümüzü oturtmak için bilgi topluyoruz. Uluslararası, esnek, 
çözüm üreten ve dünya futbolunu dillendiren bir ekol olmak istiyoruz. O 
yetenek, azim ve tutkumuz var. Hoca eğitiminde müfredat değişikliğiyle 
bir yola çıktık. Kurslarımızda bunları rayına soktuk. Eksiklerimiz vardır. Zama-
na ihtiyacımız var. Eğitim oturduğunda 3-4 yıl sonra bunların meyvelerini 
göreceğiz." şeklinde görüş belirtti.

"GENÇ HOCALARIMIZIN FARK
   YARATTIĞINA İNANIYORUM”
Hamit Altıntop, deneyimli teknik direktörler Fatih Terim, Mustafa Denizli 

ve Şenol Güneş'in uzun zaman sonra aynı anda takım çalıştırmadığının 

hatırlatılması üzerine şu görüşleri aktardı: "Değişim kesinlikle yaşanıyor. 
Şenol Güneş, Mustafa Denizli ve Fatih Terim'e teşekkür etmek istiyo-
rum. Emekli olduklarını söylemek istemiyorum ama değişim ve moti-
vasyon her zaman şarttır. Genç hocalarımızın da fark yarattığına ina-
nıyorum. İstişareye değer vermeleri çok kıymetli. En önemlisi artık bilgi 
topluyorlar. Telefonlar durmuyor, kendilerini geliştirmek istiyorlar. Bu da 
Türk futboluna yarın yansıyacak. Bunlara inanıyorum. Son aylarda her 
takımda ortalama 2-3 genç kardeşimiz var. Onlara sahip çıkmamız 
lazım."

"ŞAMPİYONLUK YARIŞINDA PUAN FARKI KAPANABİLİR”
Spor Toto Süper Lig'de şampiyonluk yarışındaki puan farkının kapa-

nabileceğini belirten Hamit Altıntop, Trabzonspor'un 9 puanla liderlik 
koltuğunda oturduğunun hatırlatılması üzerine Altıntop, "Çok fazla 
puan farkı yok. Kapanabilir bir puan farkı. Futbolseverler, büyük cami-
aların düşüşünden ve puan farkından bahsediyor. Ancak diğer taraf-
ta çıkış yapan, göze hoş gelen ve heyecanlandıran futbolu oynayan 
diğer takımlarımız var." diye konuştu.

Türkiye'de futbol ortamında birçok eksik olduğunu aktaran Hamit 
Altıntop, şu ifadeleri kullandı: "Eskiden finansal durum iyi olduğunda 
hazır profesyoneller getiriliyordu. Onlar elinizi kolaylaştırıyordu. Drogba 
veya Sneijder'i getirmeyi izah etmeye gerek yoktu. Onlar sahada bu-
lunduğu sürece genç arkadaşlar eğitiliyordu, heyecanlandırılıyordu. 
Günün sonunda skor da alıyordunuz.

 Ben o ortamın içinde bulundum. İdman temposu yetersiz, teknik-
taktik çalışmalar yetersiz, mesai yapmıyoruz, ne yaptığımızı bilmiyo-
ruz. Bunlar çok ağır. Bunları üzülerek söylüyorum ama biri parmağı ya-
raya sokmak zorunda.

 Kimseyle kişisel sorunum yok ve kimsenin kötülüğünü istemiyorum. 
Aksine kardeşlerimizden, çocuklarımızdan daha fazla çalamayaca-
ğımızı söylüyorum. Öyle bir hakkımız yok. Onlara doğru eğitim platfor-
mu sunmak zorundayız. Federasyon olarak artık bunu kabul ediyoruz. 
Mesai harcıyoruz, en iyi şekilde ilerlemeye çalışıyoruz. Pandemi süreci 
bizim mesafe kat etmemizi engelledi. Bugün olmaz belki ama yarın 
olacağına inanıyoruz."

"BİZ BUNU KESİNLİKLE BAŞARABİLİRİZ”
Hamit Altıntop, "Bir Dünya Kupası ve Avrupa Şampiyonası'nı ne 

zaman kazanabiliriz?" sorusunu şu şekilde yanıtladı: "Biz bunu kesinlikle 
başarabiliriz. Yunanistan 2004'te bunu başarabildiyse biz de başara-
biliriz. 2000'de Galatasaray bunu başarmış ama gerçekçi olmamız 
lazım. Şu an hiçbir maçta favori rolümüz yok. Şu an takımımız hazır 
değil. Gelecek yıllarda ne yaptığını bilen bir takımımız olacaktır" dedi.

 Keşap’ta 
can dostlarına

 sevgi eli! 

Keşap Belediyesi sokak hayvanlarının beslenmesi 
ve tedavileri ile onlara sevgi eli uzatıyor.

Keşap Belediye Başkanı Mehmet Emür, yaptığı 
açıklamada, "Sokaklarda yaşayan sessiz dostlarımı-
zın takipleri düzenli olarak ekiplerimizin mama, su, 
bakım ve tedavi çalışmaları ile devam ediyor. Yaralı 
olan minik dostumuzun tedavisi veteriner hekimimiz-
ce yapıldı. Mama ihtiyacı olan hemşehrilerimiz be-
lediyemiz sosyal işler müdürlüğü birimimizden teda-
rik edebilir. Kış aylarında özellikle duyarlı vatandaşla-
rımızın sokak hayvanları için ev ve işyerlerinin önüne 
mama ve su bırakmalarını istiyoruz" dedi.

 Tığlı’dan “gıda sorunu yaşanabilir” uyarısı 

TBMM Başkanlık Divanı Üyesi 
Cumhuriyet Halk Partisi Giresun Mil-
letvekili Necati Tığlı, “İktidarı uygula-
dığı tarım politikaları ülke menfa-
atine göre değil, çok uluslu şirket-
lerin isteklerine göre planlanıyor. 
Fındıktan ayçiçeğine, zeytinden 
pamuğa, mısırdan şeker pancarı-
na, buğdaydan mercimeğe 
kadar tüm gıdaların, adeta üretil-
memesi için yapılan planlamala-
rın ihracat gelirlerine engel olduğu 
gibi halkın ucuz ve güvenilir gıda 
bulmasının önüne de geçmekte-
dir” dedi. 

Tığlı, tarımsal desteklerin azlığı 
nedeniyle çaresiz kalan üreticinin 
sorunlarını meclis gündemine taşı-
dı.Girdi maliyetlerinin yüksekliği, ta-
rımsal desteklerin az oluşu ve kendi 
içinde dağılımının, ülkemizin ve-
rimli topraklarını işlenemez hale ge-
tirdiğini hatırlatan Tığlı, “Bir zaman-
lar kendi tarımsal ürünlerini üreten 
ülkemiz ne yazık ki bugün ihtiyaç-
larını dünyanın diğer ülkelerinden 
karşılayacak duruma düşmüştür. 
5488 sayılı Tarım Kanununda ‘büt-
çeden tarıma ayrılacak kaynak, 

gayrisafi milli hasılanın yüzde 
1’inden az olamaz dediği’ 
halde bu kanun yok sayılarak 
son yıllarda bırakın yüzde 1’i 
neden binde üçlük oranlarda 
uygulanıyor?” diyerek, Tarım ve 
Orman Bakanı Bekir Pakdemir-
li’ye şu soruları yöneltti:

“2000’li yıllarda Tarımsal 
KİT'lerin tasfiye edilmesi ve 
Tarım Satış Kooperatifleri Birlikle-
ri'nin küçültülmesi ve işlevsizleş-
tirilmesi için çıkartılan kanunları 
ve yürütülen politikaları yeniden 
çiftçiyi ve üreticiyi kucaklaya-
cak şekilde düzenlemek için 
neden bir çalışma yapmıyorsu-
nuz?

İktidar tarafından 2006 yılın-
da yenilenen Tarım Kanunu’na 
göre “bütçeden tarıma ayrıla-
cak kaynak, gayrisafi milli hası-
lanın yüzde birinden az olamaz 
dediği” halde neden bu kanun 
yok sayılarak son yıllarda binde 
üçlük oranlarda uygulanıyor? 
GSMH’nın yaklaşık yüzde 6'sını 
tarımsal ürünlerin katma değeri 
karşıladığına göre tarımsal des-

teklerin GSYH'nın yüzde 2'sine yük-
seltilmesi için neden bir çalışma 
yapmıyorsunuz?

“ÜRETİCİNİN BORÇ BATAĞIN-
DAN KURTULMASI İÇİN ÇALIŞMA 
VAR MIDIR?”

Tarımsal desteklerin kanunlar-
da belirtilen sınırların altında ol-
masıyla birlikte yüksek faiz oranla-
rıyla kredi almak için bankalara 
ve Tarım Kredi Kooperatiflerine 
aşırı ölçüde borçlanan çiftçinin, 
üreticinin borç batağından kurtul-
ması için diğer bakanlıklar ile or-
taklaşa yapılan herhangi bir çalış-
manız var mıdır?

Aşırı borçlandırılan çiftçinin te-
merrüde düşmesi, borcunu borç-
la kapatma derdine girmesi, ipo-
tekli krediler nedeniyle üretim 
araçlarını elinden çıkarmaya zor-
lanmasının önüne geçilmesi için 
2022 yılı desteklerinde bir iyileştir-
me yapmak gibi bir çalışmanız 
olacak mıdır?

Tarımsal girdilerde dışa ba-
ğımlılığın artmasını neye bağlıyor-
sunuz? Girdilerde dışa bağımlılı-
ğın artmaması için yaptığımız her-
hangi bir çalışma var mıdır? Varsa 
bu çalışmaların çözüm odaklı 
planlaması nasıldır?

Stratejik ürünlerden sadece bi-
risi olan buğdayın, 2015 yılından 
günümüze kadar geçen sürede 
ülke genelinde toplam üretimin 
azalmasını neye bağlıyorsunuz? 
2021 yılında yaşanan tarihi düşü-
şün tek gerekçesi Pandemi süreci 
midir? Yoksa çiftçiye verilen des-
teklerin azlığı mıdır?

“SON İKİ YILDE ÇİFTÇİLER NE 
KADAR BORÇLANMIŞTIR”

Artan nüfus ve milyonlarca sı-
ğınmacının durumu ortadayken 
tahıl üretiminin yerinde sayması, 
baklagillerde ve diğer stratejik 
ürünlerde ithalata bağımlı kalın-
ması ve giderek gıda egemenli-
ğimizin ciddi biçimde sarsılması 
karşısında üretim odaklı tarımsal 
politikanız nedir?

Gençlerin tarım sektöründe 
üretim yapması, küçük çiftçilikle-
rin yeniden hayata geçmesi ve 
köylerin boşalmaması için Ba-
kanlığın genç çiftçilere verdiği 
destekleme ve hibe programları 
ile miktarları ne kadardır?

2020'deki tarımsal destekler 
2021'de hiç arttırılmaması ve 22 
milyar TL düzeyinde tutulması ve 
2022 bütçesine de sadece 25 
milyar TL konulabilmesi ile ülke-
mizde ki tarımsal politikaların üre-
tici lehine iyileştirilmesine katkı 
sağlayabilir mi? 

Devletten aldığı desteğin ye-
tersiz olması nedeniyle 2020 ve 
2021 yıllarında borçlandırılan 
çiftçilerin toplam borcu ne ka-
dardır?

Tarımda kendi kendine yete-
bilen bir ülke konumundan itha-
lata bağlı kalan bir ülke konumu-
na düşmemizin önüne geçebil-
mek için üretimi teşvik edici des-
teklerin uygulamaya konulması 
için yaptığınız çalışmalar var 
mıdır?

Çiftçinin ürettiği üründen 
zarar etmeyeceğinden emin ol-
duğu bir üretim modelinin ve 
destekleme çeşitlerinin icraata 
geçmesi için yapılacak bir politi-
ka anlayışınız yok mu?”
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Galatasaray'ın yaz transfer döne-
minde GZT Giresunspor'a kiraladığı 
Emre Taşdemir'e Karadeniz ekibi 
kulüp bulması için izin verdi.

Ajansspor’dan Salim Manav’ın ha-
berine göre, Süper Lig takımı GZT Gi-
resunspor'un sezon öncesinde Gala-
tasaray'dan kiralık olarak kadrosuna 
kattığı Emre Taşdemir'le yolları ayrılı-
yor.

Giresun yönetimi, Taşdemir'e 
kulüp bulması için izin verdi.

Giresunspor'dan Flavio açıklaması
“Çıkan haberler hayal ürünüdür”

Süper Lig ekiplerinden Giresuns-
por, Flavio'nun Trabzonspor'a geri dö-
neceğine dair çıkan haberleri yalan-
ladı.

“Kardeş kulübümüz Trabzons-
por'un ne böyle bir arzusu ne de tale-
bi bulunmamaktadır. Gerek saha 
içinde, gerekse saha dışındaki perfor-
mansından oldukça memnun oldu-
ğumuz oyuncumuz Flavio, sezon so-
nuna kadar Giresunspor forması giy-
meye devam edecektir” ifadelerine 
yer verilen açıklamada, şunlara yer 
verildi:

“Bazı internet sitelerinde sezon ba-
şında Trabzonspor'dan kiraladığımız 
futbolcumuz Flavio Medeiros da Silva 
ile ilgili yer alan ve oyuncumuzun takı-
mımızdan ayrılacağı, Trabzonspor ku-
lübünün Flavio'yu geri çağıracağı yö-
nündeki haberler tamamen hayal 
ürünü olup gerçeği yansıtmamakta-
dır.

Kardeş kulübümüz Trabzonspor'un 
ne böyle bir arzusu ne de talebi bu-
lunmamaktadır. Gerek saha içinde, 
gerekse saha dışındaki performan-
sından oldukça memnun olduğu-
muz oyuncumuz Flavio, sezon sonu-
na kadar Giresunspor forması giyme-
ye devam edecektir.

Giresunspor'umuza zarar verme 
arzusundaki kesimler tarafından orta-

ya atılan maksatlı haberlerin kulübü-
müzce dikkatle takip edilmekte oldu-
ğunun kamuoyunca bilinmesini isteriz. 
Amacı belli olan bu tip haberlere itibar 
edilmemesini diliyor, maksatlı yapılan 
bu gerçek dışı haberlerle ilgili takdiri Gi-
resunspor camiasına bırakıyoruz.”

Keleş istediği transferleri açıkladı
GZT Giresunspor Teknik Direktörü Hakan Keleş verdiği rö-

portajda istediği transferleri açıkça söyledi. Keleş, "Fener-
bahçe'den Muhammed Gümüşkaya'yı, Galatasaray'dan 
Alpaslan ve Oğulcan'ı istiyorum" dedi.

Giresunspor Teknik Direktörü Hakan Keleş, Fenerbahçe 
ve Galatasaray'dan istediği oyuncuları resmen açıkladı.

Devre arası transferini Brezilya temsilcisi Gremio'dan 
Jean Pyerre'i kiralayarak açan Karadeniz ekibinde Keleş is-
tediği oyuncuları açıkça söyledi.

Devre arası transfer sessizliği devam eden GZT Giresunspor’da, bu sessizlik Jean Pyerre’nin transferiyle son 
buldu.

Süper Lig ekiplerinden Giresunspor, devre arası ilk takviyesini Brezilya’dan Jean Pyerre ile gerçekleştirdi.
Bir süredir Giresunspor’un gündeminde olan ve geçtiğimiz günlerde anlaşma sağlanan Pyerre, önceki gün 

İstanbul’a geldi. 
Jean Pyerre dün de devre arası hazırlıklarını Antalya’da sürdüren Giresunspor’un kampına katıldı.
Anlaşma sağlanan Pyerre’nin kampta Giresunsporlu yönetici Muzaffer Aygün ile birlikte sözleşme imzalarken 

yeşil beyazlı kulüpten yapılan açıklamada ise, “Giresunspor'umuz Brezilya ligi takımlarından Gremio'da forma 
giyen ofansif orta saha oyuncusu Jean Pyerre'yi kiralık olarak 1.5 yıllığına kadrosuna katmıştır. Kendisine Giresuns-
por ailesine hoş geldin diyor, çotanak armalı forma ile başarılar diliyoruz” denildi.

Gremio formasıyla 111 maça çıkan Pyerre, 18 gol ve 12 asist kaydetti.

Giresunspor 10 numara transferine kavuştu

TRT Spor'a konuşan Keleş, "Fenerbahçe 'den Mu-
hammed Gümüşkaya'yı kadromuza katmak istiyoruz. 
Galatasaray'dan Alpaslan ve Oğulcan da takımımız-
da görmek istediğim oyuncular. Vermek isterlerse ve 
oyuncular da isterse gündemimizde olur. Alpaslan ve 
Oğulcan gelmek istiyorsa kapımız sonuna kadar açık, is-
tiyoruz. Takasta gündeme getirmek istediğimiz oyun-
culardı " dedi.

Galatasaray'ın Okan Kocuk'u geri almak için Gire-
sunspor'a teklifte bulunduğu ve yeşil - beyazlı kulübün 
takasta Alpaslan Öztürk ile Oğulcan Çağlayan'ı istediği 
gündeme gelmişti.

Çotanaklar’da 4 Brezilyalı
Giresunspor’da takıma takılan Jean Pyerre ile birlikte 

Brezilyalı oyuncu sayısı 4’e çıktı.
Yeşil beyazlılarda geçtiğimiz sezon da kadroda bulu-

nan Sergio’nun yanı sıra sezon başında da Flavio ile Do-
uglas transfer edildi. Son olarak Jean Pyerre’nin de kadro-
ya katılmasıyla Brezilyalı oyuncu sayısı 4’e çıkmış oldu.

Öte yandan Giresunspor teknik direktörü Hakan Keleş 
de kadroya yeni dahil olan Pyerre hakkında konuştu.

Keleş, “İyi bir transfer yaptığımızı düşünüyoruz, takımı-
mıza katkılarını bekliyoruz. Bizim oyunumuzda etkili bir rol 
oynayacağına inanıyoruz. Teknik kapasitesi, oyun görüşü 
ve gençliğiyle bize çok şey katacağını düşünüyorum. 
İnşallah iki takım için de hayırlı olur” dedi.


